
[Skriv text] 

 

Protokollanteckning kommunfullmäktige 160620 pkt 14 

 

Vänsterpartiet Norrtälje vill mot bakgrund av lästa handlingar till ärende 14 (reviderade 

bolagsordningar och ägardirektiv för bolagen i Norrtälje kommunhuskoncernen) anföra 

följande:  

 

Vi förstår att kommunpolitiken riktad mot kommunhuskoncernen före maktskiftet 2014 inte 

främst var inriktad på att ta till vara medborgarnas bästa. Sedan 2015, med delvis nytt styre, 

har kursen ändrats något, men detta tycker Vänsterpartiet saknas i det förslag som nu 

föreligger till bolagens ägardirektiv. Till exempel står det i förslaget för Roslagsbostäder att 

bolaget ska ”verka för” byggande, men inte vad man ska bygga för egen del.  

 

Vänsterpartiet saknar också att det klart och tydligt framgår i såväl bolagsordning som 

ägardirektiv att Roslagsbostäders främsta mål ska vara att bygga och förvalta bostäder (i olika 

byggformer) till allmän nytta – på det sättet kan Roslagsbostäders bostäder bli det man gör 

reklam för – ett hem att längta till.  Att verka för allmän nytta bör även vara det främsta målet 

för övriga kommunala bolag. 

 

Norrtälje den 15/6 2016 

 

 

 

Catarina Wahlgren Christina Hamnö Johannes Folkesson 
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